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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:195 Dödsolyckor vid järnvägen

Järnvägen är väldigt eftersatt på västkusten, och belastningen har nått sitt tak. 
Tyvärr har även dödsolyckorna gjort det, och i Stenungsund har flera 
människor mist sina liv vid obevakade övergångar. De flesta av dem har varit 
ungdomar.

Den mest olycksdrabbade spårövergången har stängts som en följd av 
olyckorna, men det är av största vikt att frågan når högsta nivå och att arbetet 
med att förebygga den här typen av olyckor prioriteras.

Jag vill därför fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att minska antalet dödsolyckor vid 
järnvägen i Stenungsund?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-12
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00


